
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

Verksamhetsberättelse 2021 + fram till årsmötet   

Vi vill börja med att tacka alla medlemmar för det engagemang ni visat för vårt område. Det har 

återigen varit ett knepigt år som kantats av covid-restriktioner.  

Styrelsen har bestått av Sara Ejnell Svensson, ordförande, Per Böe, Kassör, Henrik Balkander, 

sekreterare, Jan-Ove Lundqvist, ledamot, Michael Dahlström, ledamot, Glenn Josefsson, suppleant, 

Lena Bohlin, suppleant.  

Vi har under 2021 (20-04-20 - 21-03-30) haft 8 protokollförda möten, efter mötena har protokollen 

lagts upp på hemsidan. 

• Betesmark mellan husen och havet, ansökan godkänd av Uddevalla kommun samt av 

Länsstyrelsen (strandskyddsdispens), inväntar svar av Lantmäteriet/kommunen.  

• 24-timmars skyltar på parkeringarna uppsatta. 

• Dialog samt möten med Uddevalla energi gällande transformatorstation på Kastetvägen. 

• Undersökt om vi hade garanti kvar på våra stentrappor på området. Tyvärr ej garanti kvar. 

• Postnord – Ingen överenskommelse är gjord. Beslut ligger kvar sedan området grundades. 

• Särskild besiktning utförd på våra armaturer. Flera ska bytas ut av Uddevalla energi (garanti 

gäller). 

• Startat upp en Brygg-grupp.  

• Möte med GBJ (Östra Sundskogsvägen), Uddevalla kommun och boende på Björnemyrsvägen 

för flytt av infart. Infarten flyttades efter mötet. 

• Spegel sätts upp på Björnemyrsvägen för att förbättra sikten i kurvan. 

• Anlitat skogsröjare för att röja på de allmänna ytorna på området. 

• Delat upp området på Höststäddagen för att alla ska känna ansvar och hjälpa till. 

• Saltat grusytan mellan gång-, cykelbanan och vägen. Gott resultat men få deltagare. 

• Anlitat firma för att packa ytan längs asfalten. Detta för att bli av med ogräs och få längre 

hållbarhet på asfalten. 

• Stigarna har förbättrats. 

• Höststäddag genomförd och flera arbeten genomfördes. 

• Pulkabacke anlagd på den övre delen av området. 

• Gatubelysning underhållits.   

• Cykelställ vid busshållplatserna. 

• Möte med farthindergruppen för att göra ett omtag över hela områdets korsningar. 

• Anlitat Lantmäteriet för att få en förteckning på alla boende på Sundsstrand. 

• Anlitat Byfjorden finans för att under 2021 kunna få hjälp med att få in årsavgifterna. 

Årsavgiften har täckt alla omkostnader under året och vi har 522 673,40 kr per den 10/2-2022 i kassan 

(uppdateras till årsmötet 30/3-2022). Var god se bifogat bokslut vid årsmötet för att se alla 

omkostnader under året.  

Med detta sammandrag vill vi tacka för gångna året och ser fram emot årsmötet.  
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